
Čtvrtstoletí Unie podnikových právníků ČR 

 

Unie podnikových právníků ČR oslavila neuvěřitelných 25 let od svého založení. V restauraci Zlatá 

Praha, v devátém patře hotelu InterContinental Prague, s nádherným výhledem na Prahu, se tak ve 

čtvrtek 8. října sešla u této příležitosti více než stovka hostů. Během příjemného večera mezi sebou 

debatovali nejen podnikoví právníci, ale také významní zástupci dalších právních i neprávních profesí.  

 

Při slavnostním setkání se často vzpomínalo, zároveň se ale hodně mluvilo o budoucnosti. 

Prezidentka Unie podnikových právníků Marie Brejchová, která rovněž šéfuje právním službám 

v Pražské energetice, tak připomněla společně se svými předchůdci ve funkci Vratislavem Vinšem a  

Petrem Šmelhausem některé z důležitých momentů v historii této organizace.  

 

Unie pořádala a pořádá od začátku své existence, tedy od roku 1990, nejrůznější školení související 

s novou legislativou a děním v právní obci. Stejně tak nabízela a nabízí stále se zvětšující platformu 

pro diskusi nejasných otázek a souvislostí podnikového života. Podobně jako zastání pro donedávna 

mnohdy opomíjenou profesi podnikových právníků. 

 

Unie podnikových právníků tak nyní stále výrazněji směřuje ke „zrovnoprávnění“ s ostatními 

právnickými profesemi. A to i přesto, že v současnosti není na rozdíl od jiných profesních organizací 

legislativně ukotvena. Unii se přitom velmi daří, pod svými křídly nyní „ochraňuje“ přes 400 

individuálních a 40 kolektivních členů.  O kvalitní spolupráci s dalšími právními a profesními 

organizacemi svědčí právě i bohatá účast hostů, mezi nimiž se objevili například zástupci advokátů, 

notářů, státních zástupců, exekutorů či akademiků.  

 

Popřejme tedy Unii podnikových právníků a jejím představitelům i členům vše nejlepší 

k významnému výročí a držme palce do dalších let její úspěšné činnosti.  
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